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PROTOKÓŁ 0012.3.1.2022 
z posiedzenia Komisji Edukacji  
w dniu 19 stycznia 2022 roku 

 
Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala 130 A. 
Czas posiedzenia:14.30- 15.50 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                 
z załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2022 rok, 
 Projekt uchwały w sprawie nazwy Zespołu Szkół Zawodowych w 

Jastrzębiu-Zdroju, 
 Pismo Związków Zawodowych Solidarność oraz Oświaty i  Wychowania 

w sprawie uchwały nr XIII.169.2021 RM Jastrzębie-Zdrój, 
 Skarga na dyrektora SP nr 15, 
 

4. Ferie 2022 – oferta Miasta (MOK, MOSIR,MBP) 
5. Wolne głosy i wnioski 
6. Przyjęcie protokołu z dnia 8 grudnia 2021 r.  
7. Zakończenie posiedzenia  

 
Ad. 1 
 
Otwarcie posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Edukacji – Jarosław Potępa. 
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji i zaproszonych gości.  
 
Ad.2 
 
Porządek obrad Komisji został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad.3 
 
Sprawy bieżące: 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2022 rok, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Zastępca Skarbnika – 
Katarzyna Prątnicka.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
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 Projekt uchwały w sprawie nazwy Zespołu Szkół Zawodowych w 
Jastrzębiu-Zdroju, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 
 

 Pismo Związków Zawodowych Solidarność oraz Oświaty i  Wychowania 
w sprawie uchwały nr XIII.169.2021 RM Jastrzębie-Zdrój, 

 
Stanisław Faber 
 - Na spotkaniu w grudniu Pani Dyrektor MZOSiP spotkała się z Dyrektorami  
i zainteresowanymi pracownikami. Za wyjątkiem jednej osoby wszyscy wyrazili 
chęć przejścia do MZOSiP. Sprawa dotyczy jednej ze szkół gdzie Pani księgowa 
objęta jest od marca ochroną związku zawodowego i faktycznie związek zawody 
na pytanie Dyrektora skierowane 13 września 2021 r.  o wyrażenie opinii udzielił 
opinii negatywnej. Rozmawiałem z Panią Dyrektor MZOSiP oraz zwróciliśmy się z 
pismem do Radców Prawnych o zajęcie stanowiska. Niezależenie od tego w moim 
odczuciu pytanie nie do końca jest zasadne. To każdy Dyrektor dokonuje 
zatrudnień i zwalnia pracowników. Pracodawcom jest placówka. Myślę, że sprawa 
jest bardziej złożona. Czekamy na opinię Radców Prawnych.  
 
 

 Skarga na dyrektora SP nr 15, 
 
Jarosław Potępa 
 - Temat jest nam znany. Jeśli macie Państwo pytania to proszę pytać Pana 
Naczelnika.  
 
Komisja zapoznała się ze skargą.  
 
Ad.4 

Ferie 2022 – oferta Miasta (MOK, MOSIR,MBP) 
 
Jarosław Potępa 
 - Proszę o przedstawienie informacji dotyczącej ferii w mieście.  
 
Janusz Jurczak (MOK)  przedstawił informację dotyczącą propozycji ferii 
organizowanych przez Miejski Ośrodek Kultury.  
 
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Michał Szelong (MOSIR) przedstawił informację  dotyczącą propozycji ferii 
organizowanych przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji. 
 
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Maria Kucharska (MBP) przedstawiła informację dotyczącą propozycji ferii 
organizowanych przez Miejską Bibliotekę Publiczną.  
 
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Magiera Bernadeta 
 - Czy wzrosło czytelnictwo wśród dzieci i młodzieży? 
 
Maria Kucharska 
 - Jest na poziomie ubiegłego roku. Mamy dużo zapisów na e – booki.                       
 
Jarosław Potępa 
 - Gościmy na dzisiejszym posiedzeniu Komisji przedstawiciela Rady Rodziców  
PP nr 23. Proszę o zabranie głosu.  
 
Przedstawiciel Rady Rodziców 
 - Szanowni Państwo w imieniu Rady Rodziców  chciałam Państwa prosić o pomoc 
w rozwiązaniu naszego problemu. Po śmierci Pani Dyrektor Przedszkola nr 23 do 
Rady Rodziców zaczęły wpływać upomnienia związane z niezapłaconymi fakturami 
o których wcześniej nie wiedzieliśmy. Płatności uregulowaliśmy ze środków 
finansowych Rady Rodziców , które zostały zebrane na ten rok. Pojawiła się jeszcze 
faktura za ubezpieczenie dzieci. Okazało się, że Pani Dyrektor zebrała składki na 
ubezpieczenie, umowa z ubezpieczycielem została zawarta, ale środki finansowe 
nie wpłynęły.  Pieniądze z Rady Rodziców już się kończą, a do końca stycznia trzeba 
uregulować płatność za ubezpieczenie. Czy jest możliwe dla nas jakieś 
rozwiązanie? 
 
Stanisław Faber 
 - Temat jest mi znany. Spotykałem się z przedstawicielami Rady Rodziców w ub. 
tygodniu. Sytuacja jest dość trudna. Niepokojące sygnały pojawiły się pod koniec 
sierpnia dot. roszczeń wobec Rady Rodziców za niezapłaconą fakturę za zabawki. 
Poprosiłem Panią Dyrektor o wyjaśnienia. W listopadzie pojawiło się kolejne 
wezwanie do zapłaty faktury wystawione na Radę Rodziców. Z racji tego, że Pani  
Dyrektor była nieobecna w pracy.  Poprosiłem Przewodniczącego Rady Rodziców o 
przekazanie dokumentacji i wyjaśnienie sprawy z zainteresowaną firmą. Nie było 
możliwości weryfikacji tej sprawy. W kwestii ubezpieczenia szukaliśmy różnych 
rozwiązań. Dla nas sytuacja jest patowa. Od kilku lat szkoły 
i przedszkola nie mogą ubezpieczać dzieci i brać na siebie jakichkolwiek 
zobowiązań nie mając upoważnienia Prezydenta Miasta. Nie ma podstawy prawnej, 
żeby przeznaczyć z Miasta środki finansowe na pokrycie ubezpieczenia. Na pewno 
będziemy chcieli się przyjrzeć funkcjonowaniu Rad Rodziców we wszystkich 
placówkach. Planujemy przeprowadzić szkolenie, które określi i unormuje zasady 
postępowania. Rada Rodziców jest osobnym tworem działającym na podstawie 
regulaminu.  
 
Jarosław Potępa 
 - Myślę, że sprawa zostanie skierowana do odpowiedniej instytucji. Nie ma 
podstawy prawnej, żeby Państwu pomóc. Sytuacja jest faktycznie trudna. Mam 
nadzieję, że więcej roszczeń nie będzie.  
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Magiera Bernadeta 
 - Czy dzieci aktualnie są ubezpieczone? 
 
Stanisław Faber 
 - Z chwilą złożenia deklaracji przez rodziców dzieci są ubezpieczone.  
 
Jarosław Potępa 
 - Czy ktoś z Radców Prawnych Urzędu Miasta mógłby pomóc przynajmniej od 
strony formalnej podważyć zasadność tych roszczeń.  
 
Stanisław Faber 
 - Nie zmienia to faktu, że rodzice wpłacili pieniądze na ubezpieczenie 
nieobowiązkowe. Niestety pozostaje kwestia uregulowania płatności.  
 
Iwona Rosińska 
 - Co w sytuacji kiedy pojawiają się nowe roszczenia? 
 
Stanisław Faber 
 - Należy zalecić daleko idącą ostrożność. Każdy przypadek wymaga osobnej 
uwagi.  
 
Jarosław Potępa 
 - Dziękuję za przedstawienie problemu.  
 
Ad.5 
Wolne głosy i wnioski 
 
Stanisław Faber 
 - Wpłynęło zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie 
uchwalenia Statutu MRM. Uchwała będzie poprawiona zgodnie z sugestiami 
Nadzoru Prawnego.  
 
Ad.6 
Przyjęcie protokołu z dnia 8 grudnia 2021 r.  
 
Protokół został przyjęty jednogłośnie.  
 
 
Ad.7 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji Jarosław Potępa podziękował wszystkim za przybycie po 
czym zakończył posiedzenie.  
 
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji  
Monika Dulewicz      Jarosław Potępa 
 
 


